
Middelen goed besteed

De verkiezingen komen eraan. 
Volgend jaar zal u in oktober nieuwe 
gemeenteraadsleden kunnen kiezen. 
Ook de media bereiden u daarop voor 
via allerhande bevragingen en rappor-
ten. Kwaliteitskrant De Tijd berekende 
dat Dilbeek zijn (belastings)middelen 
evenwichtig spreidt over alle secto-
ren. We investeren meer dan gemid-
deld in veiligheid (politie, brandweer) 
en mobiliteit/openbare werken. 

Dat zijn bewuste keuzes. In tijden van 
aanslagen en onzekerheid, is extra 
investeren in politie een evidentie. 
Uit elke burgerbevraging blijkt dat 
ook mobiliteit en verkeersveiligheid 
topthema’s zijn. Dat brengt de N-VA 
in de praktijk door daarop extra in 
te zetten. Maar betekent dat dat 
we niet in andere belangrijke zaken 
investeren? Neen! Zo blijkt dat we 
– in vergelijking met Vlaanderen en 
buurgemeenten – meer dan gemid-
deld investeren in cultuur, jeugd, 
sport, zorg en onderwijs. Hoe we dat 
doen? Door zuinig om te gaan met de 
algemene werkingsmiddelen (perso-
neel, werkingskosten) én te focussen 
op onze kerntaken. 

Dat willen we bestendigen. Daarom 
ben ik verheugd u te kunnen mee-
delen dat we het lijsttrekkerschap 
voor de gemeenteraadsverkiezingen 
opnieuw toevertrouwen aan onze 
burgemeester Willy Segers.

Karine 
Hellinckx
Voorzitter

Beste inwoner van Dilbeek
In deze politiek warrige tijden is 
kiezen voor duidelijkheid en 
vertrouwen een troef. Daarom 
is het mij een eer om opnieuw de 
N-VA-ploeg te mogen leiden!

Meer dan ooit zijn we overtuigd de 
strijd om de Dilbeekse kiezer aan 
te gaan met de beleidskeuzes die 
iedereen intussen van de N-VA kent 
en verwacht: een gezonde begroting, 
rechtvaardig besturen en investe-
ren in broodnodige zaken. Met als 
doel een bruisend, Vlaams gemeen-
schapsleven in Dilbeek mogelijk te 
maken.

Daarvoor kan u op ons rekenen. 
Gisteren. Vandaag. En morgen.  

Willy Segers
Burgemeester en lijsttrekker 
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Gastspreker 
Theo Francken
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Vernieuwing atletiekpiste 
van start
De vernieuwing van de atletiekpiste op sportcomplex 
Roelandsveld ging van start. De huidige piste dateert van 
1984 en is – na veertig jaar intensief gebruik – aan ver-
nieuwing toe. Maar we vernieuwen niet enkel de piste. In 
de renovatie voorzien we eveneens meerdere kogelstanden 
en we verplaatsen de polsstokstand naar de lange zijde van 
de piste waardoor de atleet – a� ankelijk van de windrich-
ting – een aanloopkeuze hee� . En een extra insteekbak ter 
hoogte van de aankomstzone van de atletiekpiste biedt een 
meerwaarde tijdens wedstrijden. De werken zouden ten 
laatste in juni 2024 afgerond worden.

Sportclubs en scholen kijken uit naar vernieuwing
Schepen van Sport Harry De Win: “De belangrijkste gebrui-
ker van de atletiekpiste is de Dilbeekse Atletiek Club (DAC). 
Voor de club is de vernieuwing een ideale springplank om 
meer mensen de kans te bieden om – zowel recreatief als 
competitief – aan atletiek te doen. Er kunnen vanaf volgend 
seizoen ook weer kwaliteitsvolle wedstrijden georganiseerd 
worden, zoals de Gouden 1000 en de in het atletiekmilieu 
bekende Dilbeekse Meerkampen, waarvan in 2018 de vijf-
endertigste editie werd gehouden. Ook heel wat Dilbeekse 
scholen maken gebruik van de piste. Zeker voor de scholen 
met sportrichting, zoals Hogeschool Odisee en Don Bosco 
Groot-Bijgaarden, is het project een grote meerwaarde.”

Subsidies welkom
“De vervanging van dergelijke piste vraagt financieel een 
zware inspanning”, zegt Harry De Win. “Gelukkig kan 
Dilbeek rekenen op de subsidie van Sport Vlaanderen, in het 
leven geroepen door minister Ben Weyts. Tot zestig procent 
van de kosten wordt ondersteund.”

Werken aan de Baron de 
Vironlaan schieten goed op
Op maandag 4 september startten de werken aan de Baron 
de Vironlaan. Om de hinder tot een minimum te beperken 
worden de werken uitgevoerd in verschillende fasen. De Baron 
de Vironlaan zal een echte laan worden met veel ruimte voor 
voetgangers, fietsers en wagens. De werken zouden ten laatste 
tegen juni volgend jaar klaar moeten zijn.

Het cijfer
    De voorbije tien jaar halveerde onze gemeentelijke schuld van meer dan 1.000 euro per inwoner naar 465 euro per inwoner. Ten opzichte 

van de totale inkomsten hebben we slechts 25 procent schuld. Dat heet een fi nancieel gezonde gemeente! 
    Jaarlijks slorpt de huis-aan-huisinzameling én verwerking van restafval, GFT en glas 2,1 miljoen euro van de Dilbeekse begroting op.

    De straatverlichting blijft sinds begin oktober weer wat langer branden. In totaal brandt de straatverlichting 75 procent van de donkere uren. 
Slechts 25 procent van de nachtelijke uren gaan alle lichten uit (van 00 tot 5 uur, gedurende vier dagen in de week). Zo beperken we de 
kosten met 200.000 euro per jaar. Samen met het effect van het installeren van (dimbare) ledlampen hebben we de laatste jaren de kosten 
tot de helft teruggedrongen. 

N-VA Dilbeek in actie

N-VA-afdeling Dilbeek op 
bezoek in het Europees 
Parlement. Europarlementslid 
Johan Van Overtveldt was 
onze gastheer.

Jaarmarkt in Dilbeek 
onder een stralende 
zon! De N-VA was 
erbij! 

We bezochten de tentoon-
stelling ‘Bodegem in beeld’ 
en ontdekten oude en nieuwe 
foto’s van onze mooie deel-
gemeente.

Een luisterend oor in moeilijke tijden
Wie een partner verliest, krijgt in Dilbeek een kaartje en een telefoontje om te horen hoe het gaat. Een luisterend oor dat 
vaak veel betekent.

Dilbeekse 65-plussers die hun partner verliezen krijgen voortaan enkele weken na het overlijden een 
troostkaartje. Het kaartje verwijst naar de hulp die we als gemeente kunnen bieden op administratief en 
sociaal vlak. We zetten ook vrijwilligers in die de nabestaanden eens opbellen om te horen hoe het met 
hen gaat. “We stellen vast dat de zorgkring rond ouderen kleiner wordt naarmate de leeftijd stijgt. Het 
overlijden van een partner kan leiden tot verdere vereenzaming. Dilbeek wil in contact treden met de 
nabestaanden door er te zijn voor hen, naar hun gevoelens te luisteren en waar mogelijk een antwoord te 
bieden op hun noden”, zegt schepen voor Senioren David De Freyne.

David De Freyne, Schepen 

Wist u dat …
… de bouwstijl van Westrand ‘brutalisme’ heet? Door het gebruik van ‘brute’ materialen zoals beton 
verkreeg men een meer monumentale stijl. Dat was een reactie op het modernisme met zijn klare lijnen en 
eerder brave vormen.

… het gebouw ontworpen werd volgens het reliëf van het terrein? Westrand kronkelt langs een 
middeleeuwse steengroeve. Dat zou een openluchttheater worden. Maar het inzicht dat de Wolfsputten 
maar beter een natuurdomein kon blijven, veranderde die plannen.

… het gebouw ook volgens een geluidsas ontworpen werd? Helemaal links is de bibliotheek (stil), dan 
is er de binnenstraat (geroezemoes) om rechts te eindigen in de feestzaal (luid).

… in 1973 het gewapend beton nog een vernieuwend bouwmateriaal was? Wanneer rond het jaar 
2000 de bibliotheek werd uitgebreid, was dat niet meer het geval. Daarom gebruikte architect Ludo Leuwers 
een op dat ogenblik vernieuwend materiaal, namelijk gelijmde bakstenen.

Harry De Win
Schepen voor Vrije Tijd

10 jaar bouwen aan Dilbeek
We verdeelden onlangs in alle Dilbeekse bussen een overzicht 
van tien jaar verwezenlijkingen in onze mooie gemeente, met 
de N-VA als leidende partij. Gemist of niet ontvangen? Via de 
QR code kan u het ook digitaal raadplegen!

Westrand blaast 50 kaarsjes uit
Tijdens het weekend van 6 tot 8 oktober blies ons cultuurcentrum vij� ig kaarsjes uit. Een voordracht, een 
tentoonstelling en rondleidingen vestigden de aandacht op het merkwaardige gebouw. Naast de aandacht 
voor de bijzondere architectuur, kon men niet voorbijgaan aan de reden waarom indertijd Westrand gebouwd 
werd, namelijk de aandacht voor onze Vlaamse – zeg maar Nederlandstalige – cultuur in al zijn vormen.

Een beetje geschiedenis
Het lijkt vandaag normaal dat er massa’s activiteiten plaatsvinden in Westrand en de andere culturele centra rond Brussel. In 1970 
was dat anders. Naast onze kleine parochiezalen was de Dilbekenaar voor cultuur aangewezen op de hoofdstad. En daar waren de 
cultuurpaleizen ofwel volledig ondergedompeld in de francofonie, ofwel erdoor omgeven. In 1977 stelden enkele Dilbekenaren de 
actie ‘Dilbeek, waar Vlamingen thuis zijn…’ voor. De raad van bestuur van Westrand – met daarin alle Nederlandstalige politieke 
strekkingen – was onmiddellijk akkoord om de slogan op het gebouw aan te brengen. Want het doel van Westrand en het doel van de 
slogan waren gelijklopend. Zoveel jaar later is dat niet meer voor iedereen even duidelijk. Daarom kan u sinds kort meer informatie 
vinden op dilbeek.be/nl/geschiedenis of via de QR-code.

Er wordt hard gewerkt in de Baron de Vironlaan.
Benieuwd hoe het er zal uitzien? Scan dan de QR-code!

Jan Erkelbout, Gemeenteraadslid en fractievoorzitter

www.n-va.be/dilbeekdilbeek@n-va.be



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


